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Årsmötesprotokoll Svenska Dart Förbundet 2019-08-03 

Plats: Scandic Uplandia, Uppsala 

Närvarande 
Från förbundsstyrelsen: Camilla Rehnlund, Margareta Ersson, Sibyl Lindgren, Stefan Petersson och 
Janne Hedström 
Föreningar som lämnat fullmakt samt närvarande föreningar: 
38 av 142 föreningar var närvarande dessa utgjorde 85 röster av 288. 

§ 1. Upprop samt fastställande av röstlängd för mötet. 
Camilla Rehnlund hälsade de närvarande föreningarna välkomna och tackade dem alla för att de 
kommit. Upprop företogs innan årsmötet då röstkort delades ut. Röstlängden fastställdes till 85 röster 
av 288. 

§ 2. Fastställande av föredragningslista för mötet. 
Mötet beslöt att fastställa föredragningslistan 

§ 3. Fråga om mötet är behörigen utlyst. 
Camilla Rehnlund frågade om mötet kunde anses behörigen utlyst då det har utlysts på hemsidan och 
skickats till alla specialdistriktsförbund och alla föreningar? Mötet beslöt att det var behörigt utlyst. 

§ 4. Val av ordförande för mötet. 
Mötet föreslog Camilla Rehnlund som valdes till mötesordförande. 

§ 5. Val av sekreterare för mötet. 
Till sekreterare för mötet valdes Sibyl Lindgren 

§ 6. Val av två protokollsjusterare att jämte mötesordförande 
justera mötesprotokoll, samt erforderligt antal 
rösträknare. 

Till att jämte ordföranden justera årsmöteshandlingarna valdes Micael Hjälte och Leif Karlsson. Dessa 
valdes även till att vara rösträknare vid eventuella omröstningar. 

§ 7. Behandling av verksamhetsredovisning och årsbokslut. 
Camilla gick igenom verksamhetsberättelserna och frågade om det fanns några frågor på dessa. 
Mötet beslöt att lägga verksamhetsberättelserna till handlingarna. 

Kassören Margareta Ersson gick igenom årsredovisningen och konstaterade att vi även i år gjort en 
stor vinst. Mötet beslöt att lägga denna till handlingarna. 

§ 8. Behandling av revisorernas berättelse för verksamhetsåret. 

Sibyl Lindgren läste upp revisionsberättelsen. Mötet beslöt att lägga denna till handlingarna. 
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§ 9. Fråga om ansvarsfrihet för förbundsstyrelsens 
förvaltning för det gångna året. 

Mötet beslöt att följa rekommendationen från revisorerna att bevilja ansvarsfrihet för förbundsstyrelsen 
för det gångna räkenskapsåret. 

§10. Behandling avförslag till verksamhetsinriktning och 
ekonomisk plan för kommande period och av styrelsens 
förslag och motioner som getts in i den ordning som sägs i 
§22. 

Behandling av förslag till verksamhetsplan och ekonomisk plan. 

Verksamhetsinriktning som förbundsstyrelsen lade fram för det kommande verksamhetsåret gicks 
igenom. Det kom upp en fråga på TSK gruppens handlingsplan. I fjol pratade ni mycket om stora 
förändringar i tävlingsverksamheten, nu är dessa hänskjutna till säsongen 2020/2021, varför? 
Gruppen har kommit igång väldigt bra och jobbat mycket på förändringar i riksserien. Vi känner att vi 
inte kommit riktigt ända fram med tävlingarna och vill inte starta något som kanske inte fungerar fullt 
ut. Därför väntar vi tills nästa säsong. Det är bättre att skynda långsamt så att det blir bra från början. 
Det är viktigt att alla specialdistriktsförbund och föreningar också jobbar för att det ska komma fler 
tävlingar, och att alla specialdistriktsförbund är involverade i TSK gruppen. 

Margareta gick igenom budgeten för nästa verksamhetsår. Inga frågor 

Skrivelser: 
Motion om återinförande av prova på licens 
Det fungerar inte i IOL. Kan IOL förändra? Nej. Blev lite olika diskussioner och förslag. 
Efter omröstning blev det 28 för bifall och 53 för avslag, 4 nedlagda röster. Motionen befanns 
avslagen. 

Motion om stadgeändring i § 1 Ändamål 
Ändra till att vi ska följa idrottens värdegrund enligt RF:s stadgar 
Mötet beslöt att bifalla motionen. 

Motion om stadgeändring i § 7 Upplösning av SvDF 
Vid upplösning av SvDF skall tillgångarna förvaltas av RF tills förbundet återbildats. 
Lite frågor och funderingar här. Hur länge? Vad krävs för återbildning? 
Mötet beslöt att avslå motionen och skicka den vidare till ordförandekonferensen. Dock godkändes 
justeringen i 7:3 SDF:s till SvDF:s. 

Motion om stadgeändring i § 12 Verksamhet- och räkenskapsår 
Förbundet vill ändra räkenskapsåret till kalender år 1/1 -31/12 och spelår till 1/8 - 31/7 
Detta gör det lättare för förbundet att redovisa allt som RF kräver av oss, samt att Swopen blir första 
tävlingen på säsongen. 
Fråga: kommer detta att påverkar specialdistriktsförbunden, nej inte mer än att SvDF behöver ha sitt 
årsmöte i april eller maj istället för augusti. 
Mötet beslöt att bifalla motionen. 

Motion om stadgeändring av § 16 Disciplinnämnd 
Ändring att disciplinnämndens beslut ska överklagas direkt till RIN inte till FS. Detta är helt enligt RF. 
Mötet beslöt att bifalla motionen. 

Årsmötesprotokoll Svenska Dart Förbundet 2019-08-03 



Motion om tillägg i § 24 Extra förbundsstämma 
FS vill ha ett tillägg i 3:e stycket "för att distribueras till föreningarna" mest för att detta ska passa ihop 
med samma lydelse under §20 tidpunkt och kallelse till förbundsstämma. 
Kom lite frågor varför specialdistriktsförbunden ska göra detta i vår digitala värld. Numera skickar vi 
alla dokument direkt till föreningarna via IOL men även till specialdistriktsförbunden eftersom det står 
så i stadgarna. Eftersom vi skickar via IOL är det viktigt att föreningarna ändrar sina uppgifter och där 
kan specialdistrikten var behjälpliga. Vill specialdistrikten inte vara mellanhand till föreningarna är det 
fritt fram att motionera om en ändring av §20 till nästa årsmöte. 
Mötet beslöt att bifalla motionen. 

Motion om stadgeändring av § 39 Spelarlicens 
Ett förtydligande att ändra region och dartdistrikt till Specialdistriktsförbund. 
Mötet beslöt att bifalla motionen. 

Motion om stadgeändring i § 41 Tävlingsbestämmelser 
SvDF:s anvisningar för sanktionerade tävlingar tas bort eftersom detta inte finns. 
Mötet beslöt att bifalla motionen. 

Skrivelse angående fastställning av arvoden. 
Mötet beslöt att bifalla skrivelsen. 

§ 1 1 . Val på två år av förbundsordförande tillika styrelsens 
ordförande. 
Valberedningens förslag var omval på Camilla Rehnlund (VDF) Mötet valde Camilla Rehnlund till 
ordförande för en tid av två år. 

§12 . Val på två år av vice ordförande. 
Denna punkt utgick då vice ordförande är vald till 2020. 

§13. Val på två år av kassör. 
Denna punkt utgick då kassör är vald till 2020. 

§14. Val på två år av två övriga styrelseledamöter vilka bör 
företräda två olika Specialdistriktsförbund 

Valberedningens förslag var Sibyl Lindgren (SkDF) och Janne Hedström (UDF) Mötet valde Sibyl 
Lingren och Janne Hedström till ledamöter för en tid av två år. 

§15. Val på två av fyra suppleanter vilka bör företräda fyra olika 
Specialdistriktsförbund (dessa väljes två stycken växelvis 
varje år) 

Valberedningens förslag var Ulrika Hellström-Olsson (VDF) och Evis Furuskog. Det kom upp 
ytterligare förslag, Linus Vågberg (UDF) Linus fanns på mötet och fick presentera sig. Det blev 
votering som utföll enligt följande: Ulrika 85 röster, Evis 15 röster och Linus 70 röster. 
Mötet valde Ulrika Hellström-Olsson och Linus Vågberg till suppleanter för en tid av två år. 
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§ 16. Val på två år av auktoriserad revisor. 
Valberednings förslag är omval på Kjell Hedman. Mötet valde Kjell Hedman för en tid av två år. 

§ 17. Val av medlemsrevisor samt en suppleant för denne (båda för 
en tid av ett år) 

Mötet valde Astor Lundkvist (GDF) till medlemsrevisor samt Bo Jansson (StDF) till suppleant för 
denna, båda för en tid av ett år. 

§18. Eventuellt fyllnadsval för återstoden av mandatperioden vid 
funktionärs frånträde. 

Fanns inga fyllnadsval. 

§19. Val på ett år av fyra ledamöter i valberedningen för en 
tid av ett år vilka bör företräda fyra olika 
specialdistriktsförbund. 

Till ledamöter i valberedningen valdes den sittande valberedningen som består av följande personer: 
Magnus Karlsson (StDF), Angelie Holmberg (StDF), Peter Ersson (UDF). Anita Fagerholm (GDF) 

§ 20. Fastställande av avgifter till Svenska Dartförbundet. 
Förbundsstyrelsen lade fram förslaget enligt budget för kommande verksamhetsår. 
Avgifterna blir således 100:- i föreningsavgift och 340:- i licensavgift. 50% efter 1 januari, 
och juniorer 100:-. 

§ 21. Fastställande av verksamhetsplan. 
Verksamhetsplan som förbundsstyrelsen presenterade för det kommande verksamhetsåret 
fastställdes. 

§ 22. Fastställande av inkomst- och utgiftsstat (Budget) för 
nästkommande år. 

Budgeten för det kommande verksamhetsåret fastställdes. 

§ 23. Beslut om val av ombud till Riksidrottsförbundets (RF:s) 
stämma och erforderligt antal suppleanter. 

Hänskjuts till förbundsstyrelsen att utse. 
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§ 24. Avslutning av förbundsstämma. 

Janne Hedström vill passa på att tacka 3 personer som arbetat väldigt mycket med digitalisering av 
seriespelet, utvecklat anmälan via nätet osv. Dessa är Frank Arkbo, Hans Andersson och Linus 
Vågberg. Linus passade på att visa anmälningsförfarandet till riksserien. 
Efter detta tackade Camilla de närvarande deltagarna och önskade den nya förbundsstyrelsen lycka 
till i sitt kommande arbete. 

Vid protokollet Mötesordförande: 

Camilla Rehnlund 

Protokollsjusterare: 
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Representerade föreningar 

Förening Röster 
Atlantis Dart Club 2 
Birger Jarl Dart Club 2 
Black Arrows Dart Club 4 
Bollebygds Dartklubb 2 
Bumblebess Dart Club 5 
Bålsta Bowl Dart Club 2 
Carlstad Dart Club 3 
City Dart Club 3 
Dragons Dart Club 1 
Donald Dart Klubb 3 
Doris Dartclub 1 
Fagersta-Skinnsbergs Dartclub 2 
Flamingo Dart Club 2 
Föreningen Lindsdals Dartgille 3 
Föreningen Uppsala Dartakademi 2 
Gunnebo Dartklubb 1 
Göteborgs Dartklubb 2 
Hallstaviks Dartklubb 1 
Joker Dart Club 3 
Kapsylen Dartklubb 2 
Knivsta Dart Klubb 1 
Kongen Dartklubb 2 
Köpings Dartclub 2 
Lyktans Dartgäng Klubb 1 
Mörbylånga Dartklubb 2 
Nya Pikado Dartförening 3 
Old Barn Dart Club 1 
Ovansiljans Sportklubb 2 
Pilklubben Pilsättarna 1 
Sola Dart Club 2 
Solna AIK Dart Club 5 
Spikkastarna Dartklubb 4 
Stockholm Super Dart Club 3 
Tuna Dart Club 1 
Warberg Dart Club 2 
West Coast Dart Club 4 
X-Parrots Dart Club 2 
Östervåla Street Dart Club 1 

Antal röster 85 
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